
Forslag Årsmelding 2020 for ELDRERÅDET  Åfjord kommune 
 

Eldrerådets sammensetning: 
 
Medlemmer: 
Magne Ugedal, leder 
Anbjørg Bremnes, nestleder 
John Westrum 
Anna Skansen Rønne 
Odd Grøtting 
Nina Edvardsen, politisk representant, med varamedlem Stian Skjærvik Hansen 
 
Varamedlemmer:  (nummerert rekkefølge) 
Åse Syltern 
Johan Nerdal 
Audny Valderaune 
Arild Skjervø 
 
Sekretær for utvalget har vært Berit Kokkvoll. 
 
Eldrerådets funksjon og oppgaver: 
 
Eldrerådet er opprettet i medhold av Lov om kommuner og fylkeskommuner 
(kommuneloven) av 21.06.2019.  Rådet skal være et rådgivende organ for kommunen og har 
rett til å uttale seg i saker som angår eldre. 
 
Eldrerådet skal regelmessig orienteres om aktuelle saker som er under arbeid i kommunen. 
Saker med interesse for eldre skal legges fram på et tidlig tidspunkt i saksgangen. 
 
Det er veldig få saker som har blitt oversendt til eldrerådet i 2020, men vi håper å komme 
fram til ordninger, som gjør det mulig å få bedre rutiner for dette framover. 
Det vises her til vedtatt reglement for Eldrerådet. 
 
Antall møter: 
 
Eldrerådet har avholdt 4 møter i 2020. I tillegg var leder og nestleder på byggemøte 25. juni,  
med orientering og  omvisning på Roan Sykeheim. 
Grunnen til at det er avholdt så få møter er pandemien Covid 19, der bl.a. planlagt møte på 
april, samt på desember ble avlyst. 
Av samme grunn ble arrangementet i forbindelse med Eldres dag avlyst. 
 
Eldrerådets arbeid: 
 
I og med at 2020 var det første året i valgperioden, har Eldrerådet på alle møter hatt besøk 
av flere personer i kommunen, personer vi ønsker å samarbeide med i arbeidet vi skal gjøre 
som eldreråd.  Dette har vært positive besøk, og svært nyttig for eldrerådet 
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Disse har bl.a. vært på besøk: 
 
Rådmann Per Ola Johansen møtte oss på vårt første møte med orientering om kommunens 
virksomhet, budsjett for eldrerådet m.v.  Han svarte også på spørsmål fra medlemmene i 
eldrerådet. 
 
På møte 15. juni fikk vi en orientering fra leder i Åfjord Pensjonistforening, Inga Moan, om 
pensjonistforeningas virksomhet. 
 
01.september fikk vi orientering om bygginga av ny sykeheim på Roan ved prosjektleder 
Gisle Elnan, Asplan Viak.  Kaja Hovde Bye holdt et innlegg om Eldrerådet og 
brukermedvirkning. 
 
19. oktober hadde vi besøk av sektorleder Laila Refsnes som bl.a. orienterte om: 

 Ny organisering av Helse og omsorgsenheten 
 Kvalitetsreformen Leve hele livet. 
 Ny helhetlig helse- og omsorgsplan 
 Ulike satsinger og prosjekt innenfor sektoren 

 
Brukermedvirkning – eldrerådets representanter: 
Anbjørg Bremnes ble valgt - Leve Hele Livet 
Magne Ugedal ble valgt - Helhetlig Helse og omsorgsplan. 
 
Leder i Utvalg for Oppvekst og Helse, Nina Edvardsen, har dessuten orientert eldrerådet om 
saker som er aktuelt i dette utvalget.  
 
Eldrerådet har bl.a behandlet følgende saker: 
 

 Eldres Dag 2020 
 Parkering Åfjord Helsesenter  
 Eldrerådets involvering 
 Forslag til reglement for eldrerådet  
 Ny sykeheim Roan. 
 

 
Eldrerådet håper at vaksinering mot Covid 19 kommer  i gang så snart som mulig, slik at 
aktiviteten blant eldre kan komme opp til et vanlig nivå i 2021. 
 
 
Roan, 11.03.2021 
 
Magne Ugedal 
leder 
 


